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Nyhedsbrev: Sommer 2014 
Bestyrelsen informerer 

Så er efteråret på trapperne. Men hvad gør 
det, når sommeren har været helt fantastisk. 
Den varmeste sommer i 140 år. Dem der har 
været så heldige, at holde ferien i Strandlyst 
har virkeligt skudt papegøjen. 
 
Men der var jo også en vigtig begivenhed før 
sommerferien – nemlig den årlige 
Generalforsamling.  
 
Før selve Generalforsamlingen var der som 
sædvanlig arbejdsdag. Der dukkede rigtig 
mange haveejere op, for at gøre 
fællesarealerne pæne og rydelige. Der blev 
virkelig gået til den. Blandt andet blev det 
nye skilt sat op på parkeringspladsen. Så må 
man håbe at posten og andre bude kan finde 
vej i foreningen.  
 
Det var desværre ikke alle, der kunne 
deltage på selve arbejdsdagen. Det er der 
råd for, man kan nemlig bare fortælle hvad 
man gerne vil lave, så kan man gøre det, når 
man har tid. 
 
Det har Martin fra have 6 været så flink at 
gøre, så han vil give terrassen olie. Det vil 
han gøre i uge 38. Jeg er sikker at, at hvis 
der er andre, der ikke havde tid på selve 
arbejdsdagen, så vil Martin gerne have en 
hjælpende hånd.  

 
På selve generalforsamlingen var der ingen 
kontroversielle emner på agendaen, så alt 
gik i god ro og orden.  
 
Referat af generalforsamling 
21. juni 2014 
 
Valg af dirigent:  
Lars (have 27) . Forsamlingens indkaldelse 
godkendt. 3 haver ikke repræsenteret. 
 
Formandens beretning (Erik have 2): 
Godkendt. (lagt på hjemmesiden) 
 
Fremlæggelse af 2013-regnskab + budget 
for 2014 (Kasserer, Jens have 14): 
Godkendt. (lagt på hjemmesiden) 
 
Valg til bestyrelse: 
Elisabeth (have 3) ind for Bente, der valgte at 
trække sig. Jesper (have 1) og Søren (have 
30) valgt. 
 
Valg af revisor: 
Hans (have 21) genvalgt. 
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Fastlæggelse af kasserers og formands vederlag: 
Uændret vederlag vedtaget. 
 
Indkomne forslag: 
 
Udvidelse af bebyggelsesprocenten v/Marianne (have 27): 
Marianne foreslog, at vi skulle forsøge, at få udvidet det det bebyggede 
areal i haverne fra de nuværende 15%, således at husene kunne blive 
større. 
 
Jan (have 24) pegede på en mulig negativ konsekvens: kommunens 
ejendomsskat. Jens (have 14) advarede mod kolonihavens forandring i 
retning af parcelhusområde.  
 
Det blev vedtaget at Lars  (have 27) undersøger mulighederne og 
vender tilbage inden næste generalforsamling.  
 
Kodelås på skraldehuset v/ Marianne (have 27): 
Forslaget blev stemt ned. 
 
Lås på strandlåge v/Marianne (have 27): 
Forslaget blev stemt ned. 
 
Renovering af fliser v/Claus have 13): 
Forslaget blev trukket tilbage, da der allerede var blevet udført 
forbedringer, idet der var udført nivellering af fliserne. 
 
Nivellering af fliser ved brønddæksler: 
Forslaget blev trukket tilbage (se ovenstående forslag) 
 
Renovering af 2 havelåger mod Kjærsvej: v/Claus (have 13)  
De er under renovering. 
 
Nye opslagstavler v/Claus (have 13): 
Vi beholder de eksisterende opslagstavler, men vil benytte også 
hjemmesiden. 
 
Langtidsparkering af trailere på parkeringspladsen forbydes i 
sommerperioden fra 15. maj til 1. september. v/Tonni (have 7) 
Det blev vedtaget at bestyrelsen må arbejde på et parkeringsreglement. 
Hans (have 21) samt Kirsten (have 18) stillede deres trailere til fælles 
rådighed. 
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Eventuelt: 
Hans fjerner jernrør ved udsigtsbænk.  
 
Ekstra elpærer til gangbelysning kan hentes 
hos Claus (have 13). Hvis man ikke selv kan 
skifte pæren, må man henvende sig til et 
medlem af bestyrelsen. Det kan dog så godt 
tage lidt tid, før den skiftes.   
 
Jens Otto (have 23) oplyste, at det er tilladt 
at parkere på Kjærsvej med hjul oppe på 
fortov.  
 
Forslag til at lægge fliser det sidste stykke 
til terrassen. 
 
Bestyrelsen konstituerede sig selv på som 
følgende: 
Formand: Erik (have 2) 
Kasserer: Jens (have 14) 
Webmaster: Jesper (have 1) 
Sekretær på skift: Elisabeth (have 3) og 
Søren (have 30) 
 
Hjemmeside 
Husk at besøge vores hjemmeside: 
 

www.hfstrandlyst.dk 
 
Brugernavn: din e-mail adresse 
password: start123 
 
Opdater venligst jeres kontaktoplysninger på 
siden med ”haveoversigt”. 
 
Referatet er lagt ind på vores hjemmeside. 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

- Ipsum 

 
 
  

 



 

 

  

Slut 
Husk at ris og ros er velkommen. Desuden hvis man 
har tanker og/eller ideer, man gerne formidle til 
foreningen, så send mig en mail, så kan det komme i 
det næste nyhedsbrev  
 
Med venlig hilsen Bestyrelsen 


